

MAQUINA DE FOGO

喷火机使用说明书

欢迎使用这款舞台喷火机，为了您的安全和方便，请在使用之前仔细阅读一下说明以便你更好的使用本产品。谢谢！

切忌一定要在有灭火器的情况下使用，停止使用时切断电源

1. 本机属于明火产品，使用环境：直径大于 8m 高度大于 3.5m，整个空间无任何可燃物品。
2. 选择好使用环境，将本机固定好，喷火机射口务必向上。
3. 将瓶装气体装于机内，最好等待 3 分钟，建议耳听，眼看，手摸确保不漏气后才能接通电源使用，如有漏气请重新调整直至不漏气。
4. 在 DMX512 信号环境下具备两个通道，当连接好控台后第一位开关推上时以火球形式表现，第一第二同时推上时以火柱形式表现，本机具有持续 3s 自动熄火功能。
5. 手控环境下喷火时间不要超过 3 秒

技术参数

电压： AC110v \ 220v

功率： 200w

火焰高度： 1.5-3m 覆盖面积： 1 m²

Manual fire-breathing machine

Welcome to this stage fire-breathing, for your safety and convenience, please use the details before you read the description in order to better use the product, thank you!

Should not have to have fire extinguishers in use, when to stop using cut off power supply

1. Belonging to the local open flame products, the use of the environment: a diameter larger than 8m height greater than 3.5m, the entire space without any combustible materials.
2. To choose a good use of the environment, the local fixed, I must be fire-breathing aircraft shot up.
3. Bottled gas will be installed in the machine, it is best to wait for 3 minutes, the proposed hearing, sight, touch hand to ensure that no leakage after the use of power to get through if there is leakage, please do not re-adjust until the leakage.
4. DMX512 signals in the environment have two channels, as well connecting the first Taiwan-controlled switch, when to push fireball in the form of performance, the second the first time at the same time to push Huozhu in the form of performance, with persistent local auto-3s Flame function.
5. Manual environment, fire-breathing time not more than 3 seconds

Technical parameters

Voltage: AC110v \ 220v Flame height: 1.5-3m Cover area: 1 m²
Power: 200w